

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/5007/Add.1

25 September 1980

Limited Distribution

---

AGREEMENT BETWEEN THE EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY  
AND YUGOSLAVIA

Addendum

The delegation of the Commission of the European Communities has now transmitted to the secretariat the text of the following legal instruments:

- Interim Agreement between the European Economic Community and the Socialist Federal Republic of Yugoslavia on trade and co-operation, signed on 6 May 1980;
- Exchange of letters amending Annex A to the Interim Agreement between the European Economic Community and the Socialist Federal Republic of Yugoslavia on trade and co-operation.

A copy of the text of these legal instruments is herewith being sent to each contracting party.

---

ACCORD ENTRE LA COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE  
ET LA YOUGOSLAVIE

Addendum

La délégation de la Commission des Communautés européennes a communiqué au secrétariat le texte des instruments juridiques ci-après:

- Accord intérimaire entre la Communauté économique européenne et la République socialiste fédérative de Yougoslavie relatif aux échanges commerciaux et à la coopération commerciale, signé le 6 mai 1980;
- Echange de lettres à l'effet de modifier l'annexe A de l'Accord intérimaire entre la Communauté économique européenne et la République socialiste fédérative de Yougoslavie relatif aux échanges commerciaux et à la coopération commerciale.

Un exemplaire du texte de ces instruments juridiques est adressé ci-joint à chaque partie contractante.